

## Protokoll från styrelsemöte F14–VT16

Hemliga rummet, kl. 12.15 onsdagen 27 april 2016

### § 1 O.F.M.Ö.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet öppnat.

### § 2 Närvaro

<b>Joost Kranenborg</b>	<b>Lukas Wendt</b>	Rasmus Stålberg
<b>Erik Andersson</b>	<b>Sofia Leonardsson</b>	Karl Tengelin
<b>Josefine Rost</b>	<b>Felix Agner</b>	Lovisa Svensson
<b>Victor Lantz</b>	<b>Niklas Lundström</b> <i>fr.o.m.</i>	Micaela Bortas
<b>Alexandra Sjösten</b>	§7	Linnéa Rosenbecker
<b>David Wessman</b> <i>t.o.m. §13</i>	Sofie Hellmark	

### § 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelseledamöter adjungerades.

### § 4 Val av justerare

Cafémästare Lukas Wendt utsågs att, jämte ordförande Joost Kranenborg, justera protokollet.

### § 5 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

*att* godkänna dagordningen.

### § 6 Meddelanden

Cafémästare Lukas Wendt meddelade att det skulle vara Caféfesten den 17 maj med öppet eftersläpp efteråt.

Kulturminister Victor Lantz meddelade att det var valborg i veckan, att man samma dag kunde utmana reiseleiteriet under Heliga Graalborg, att det dagen efter skulle vara Karnevalborg med musik och god mat samt att det på Kvalborg skulle vara Grilla Korvborg. Lantz meddelade också att den 17-19 maj skulle vara stiligvecka.

Kårkontakt Micaela Bortas meddelade att det skulle vara pub samma dag samt att det den 21 maj skulle vara både styrelseworkshop och JFF. Bortas meddelade dessutom att ett extrainsatt fullmäktigemöte skulle hållas på måndagen.

Prylmästare David Wessman meddelade att det skulle vara cykelfixardag dagen efter.

Vice ordförande Erik Andersson meddelade att han reviderat två regeldokument som han bad styrelsen att läsa igenom inför nästa styrelsemöte.

#### § 7 Reservdelar för cafékylen

Cafémästare Lukas Wendt meddelade att en reservdel behövde köpas in till cafékylen och att inköpet samt arbetet troligtvis skulle överstiga caféets reparationsbudget. Han undrade därför hur styrelsen ställde sig till det samt om det eventuellt kunde äskas pengar ur sektionslokalsfonden. Styrelsen diskuterade hur mycket pengar det var rimligt att lägga på reparationer av kylan samt möjligheten att ersätta den med en helt ny kyl. Styrelsen diskuterade också att det vore bra att undersöka möjligheten för att ha en reservplan om det skulle hända något med kylan exempelvis under nollningen, när det kan bli akut behov. Kortsiktigt var dock styrelsen positivt inställda till att reparera kylan och tyckte det var okej med ett budgetöversteg för detta ändamål.

#### § 8 Cafékylen under nollningen

Sexmästare Sofia Leonardsson meddelade att hon ville se till att det undersöktes alternativa lösningar till cafékylen om det skulle bli problem under nollningen när sexmästeriets verksamhet är beroende av tillgång till kylplatser. Hon skulle tillsammans med vice cafémästare Sofie Hellmark börja undersöka detta för framtiden.

#### § 9 Diskussionsmöte

Ordförande Joost Kranenborg föreslog att styrelsen skulle ha diskussionsmöte onsdagen den 18 maj. Kulturminister Victor Lantz meddelade att det var Afternoon Tea samma dag och tyckte därför det var olämpligt. Kranenborg föreslog istället måndagen den 23 maj.

Styrelsen beslutade

*att* sätta datum för diskussionsmöte till måndagen den 23 maj.

#### § 10 Styrelsetack/häng

Ordförande Joost Kranenborg undrade om styrelsen ville ha ett styrelsetack innan sommaren, och då använda upp till hälften av budgeten för detta. Styrelsen var positivt inställda till detta och bestämde att träffas söndagen den 15 maj.

#### § 11 Beslutsuppföljning

Inga beslut fanns att följa upp.

§ 12 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

Tillsatt	Arbetsgrupp	Samman kallande	Redovisning
F02-HT13	Café/Hilbertrumskorridoren	Johan Andersson	F15-VT16
F13-VT15	Byggandet av portabel boombox	Petter Karlow Herzog	F15-VT16
F01-HT15	Arbetsgrupp för nya SK	Linus Blomgren	F16-VT16
F01-VT16	Propositionsforum	David Wessman	F15-VT16
F12-VT16	Tack och arbetskostnader	Joost Kranenberg	F16-VT16

Inga arbetsgruppsrapporter eller redovisningar fanns att ta upp.

§ 13 Övrigt

Ordförande Joost Kranenberg meddelade att alla utskottsordföranden skulle till nästa styrelsemöte skicka in utskottsrapporter.

Överfös Felix Agner meddelade att föset skulle få tillgång till nollningskontrakt senast den 15 maj, och uppmanade alla med funktionärer som skulle jobba i anslutning till nollningen att få dessa att skriva under kontrakten den följande veckan.

Kulturminister Victor Lantz meddelade att det planerades en intersektionell paintball-turnering till hösten.

§ 14 Nästa möte

Nästa möte sattes till onsdagen den 4 maj klockan 12.15 i Hemliga rummet.

§ 15 O.F.M.A.

Ordförande Joost Kranenberg förklarade mötet avslutat.

*I sektionsstyrelsens tjänst,*

\_\_\_\_\_  
Joost Kranenberg  
Ordförande

\_\_\_\_\_  
Josefine Rost  
Sekreterare

\_\_\_\_\_  
Lukas Wendt  
Justerare